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     Protokół Nr LXVII/23 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 24 listopada 2023 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1 (czas 0:00- 1:39;00) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie, Starostę, Wicestarostę Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Skarbnika 
Powiatu, Sekretarza Powiatu, Naczelników Wydziałów Starostwa, Kierowników 
jednostek organizacyjnych  oraz wszystkich gości przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 

że w sesji uczestniczy 16 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał . 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że na podstawie art. 15 
ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Punkt 2 (czas 1:40;00 – 2:19;00) 
 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LXVII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji?  

 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wnosił.  

  

Obowiązujący porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a) z LXV sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 27.10.2023 r. 
b) z uroczystej LXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 09.11.2023 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 3619. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Informacja o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2022 – druk nr 
3629. 

9. Raport z wykonania programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 
z terenu Powiatu Drawskiego na lata 2015 – 2032 – druk nr 3600. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na 2024 rok  –  druk nr 3576; 

b) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
drawskiego – druk nr 3602; 
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c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku dokonywania 
dopłat –  druk nr 3582; 

d) udzielenia pomocy finansowej Gminie Drawsko Pomorskie – druk nr 3616; 

e) przystąpienia do Związku Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności – druk nr 
3590; 

f)   uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024 - 2028  
– druk nr 3608; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2023 roku – druk nr 3639; 

h) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 - druk nr 3635; 

i)    o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023 – 2039 – druk nr 3636. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

12. Komunikaty i sprawy różne.  

13. Zakończenie sesji. 

 

.                                                                                          

 
Punkt 3 (czas 2:20;00 – 5:37;00) 

 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z LXV sesji Rady Powiatu odbytej w dniu  
27 października  2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała Radnych czy są pytania do protokołu. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z LXV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
27 października  2023 r.  
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  0 głosach ,,wstrzymujących się’’ 
przyjęła protokół z LXV sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
27 października  2023 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z uroczystej  LXVI sesji Rady Powiatu odbytej 
w dniu 9 listopada 2023 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała Radnych czy są pytania  do protokołu. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z uroczystej LXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
9 listopada 2023 r.  

 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  0 głosach ,,wstrzymujących się’’ 
przyjęła protokół z uroczystej LXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
9 listopada 2023 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Punkt 4 (czas 5:38;00- 13:48;00) 
 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
S. Cybulę. 

 

  Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu. W okresie między sesjami odbyło się 
 8 posiedzeń Zarządu i jeżeli są pytania to bardzo chętnie odpowie. 

 

Treść sprawozdania Starosty z prac Zarządu stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Radni mają pytania do protokołu?  

 Głos zabrała Radna G. Polak, której pytanie dotyczyło posiedzenia Zarządu 
 z dnia 15.11.2023 r.- pkt. 7 sprawozdania- zapłaty kwoty w pieczy zastępczej dla trojga 
dzieci, dotyczyło to opieki społecznej w Czaplinku, w czym tam jest rzecz? 

 Głos zabrał Starosta, który powiedział, że z Gmina Czaplinek nie możemy się 
domówić, jeżeli chodzi o ponoszenie kosztów, tam była taka rodzina i dzieci 
umieszczone, oni uznają, że nie powinni płacić, a od nas Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie uważa, że jest to zobowiązanie po stronie Gminy Czaplinek.  Stąd, chyba 
druga już sprawa z Gminą Czaplinek, jeśli chodzi o regulowanie, żeby na przyszłość  
mieć jasną i czytelną sytuację, jeśli chodzi  o tego typu zobowiązania.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

 

 Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który odniósł się do posiedzenia Zarządu  
z 25 października, pkt. 5- omawiana jest tam sprawa zatrudnienia dodatkowego 
dyrektorów szkół. Czy będzie można uzyskać opinię prawną czy dyrektorzy będą mogli 
pobierać podwójne wynagrodzenie, pracując w innej placówce. Wczoraj tam to 
umknęło w pracach Komisji Oświaty. 



6 
 

Głos zabrał Starosta, który powiedział, że z punktu widzenia formalnego tak, 
natomiast są wątpliwości czy w tym samym czasie można pobierać wynagrodzenie za 
pracę wykonaną w jednym miejscu, bo nie da się być tu i tu. Czy oprócz względów 
moralnych istnieje taka możliwość, żeby później nie okazało się, że ktoś będzie musiał 
zwracać, a my z tego rozliczać. Dyrektorzy mają obniżone limity zajęć, które prowadzą 
i nad tym też pracujemy, bo okazuje się, że  w niektórych przypadkach jest sytuacja 
taka, że pomimo obniżenia tych limitów oni pracują w nadgodzinach prawie drugi etat. 
I też pytamy się czy to jest prawidłowo, czy tak może być, czy ewentualnie ze względu 
na sytuację, która występuje  w niektórych szkołach, a występują braki kadrowe 
możemy akceptować, czy ewentualnie dalej się zastanowić co z tym zrobić.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która zgłosiła pytanie do pkt. 1 posiedzenia 
Zarządu z dnia 25 października- Zarząd omawiał budowę stacji uzdatniania wody przy 
budynku szpitala, czy jakąś dodatkową informację można prosić? 

Głos zabrał Starosta, który powiedział, że przez Związek Zachodniopomorskiej 
Strefy Centralnej wystąpiliśmy  i otrzymaliśmy dofinansowanie na budowę stacji 
uzdatniania wody do budynku szpitala, ale nie tylko, jest tam również stacja dializ i w 
naszym imieniu będzie to realizował Związek, ale co do szczegółów, to poprosimy 
Przewodniczącego Związku Pana Marka Tobiszewskiego.  

Głos zabrał Pan M. Tobiszewski- Przewodniczący Związku 
Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej, który powiedział, że Związek złożył wniosek 
do Ładu Polskiego o dofinansowanie przebudowy i modernizacji stacji uzdatniania 
wody przy szpitalu, na tą inwestycję otrzymaliśmy blisko 2 mln zł, mamy PFU, według 
tego będziemy realizowali całe przedsięwzięcie, Związek ogłosi na to przetarg, 
przeprowadzi tą inwestycję i odda gotową stacje do eksploatacji dla szpitala. Stacja 
zaprojektowana jest w ten sposób, że znajdują się tam najnowocześniejsze urządzenia, 
które zagwarantują drugie źródło poboru widy dla szpitala w razie awarii.  

Głos zabrał Starosta, który powiedział, że ta inwestycja będzie traktowana jako 
podstawowe źródło, natomiast dane ujęcie z miasta będzie rezerwowe. Dotyczy to 
również Frezeniusa, czyli stacji dializ, która funkcjonuje w obrębie szpitala,, jest bardzo 
duże zapotrzebowanie na wodę i tez chcemy przez to obniżyć  koszty.  

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że to jest projekt na stację i spytała Starostę, 
czy w tym jest projekt dotyczący wymiany całej sieci wodociągowej szpitala?  

Głos zabrał Starosta, który powiedział, że to nie będzie wymiana, tylko będzie 
nowa instalacja. W tym czasie występuje legionella, cały czas się pojawia, całe szczęście 
w niewielkim natężeniu, jak Państwo pamiętacie w Rzeszowie były przypadki  
śmiertelne, u nas co kilka lat to występowało, dlatego, że są stare instalacje 
wodociągowe, ona się gnieździ, później po jakimś czasie wypływa i wtedy między 
innymi należy zwalczać to chemicznie, mamy nadzieję, że przy nowej instalacji ten 
problem zniknie.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  

   

Punkt 5 (czas 13:49;00- 15:33;00) 
 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania Radnych. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o składanie interpelacji, wniosków  
i zapytań. 

  Głos zabrała Radna G. Buczek, która złożyła wniosek dotyczący naprawienia 
nawierzchni dróg w pasie Złocieniec-Ostrowice oraz Złocieniec- Kalisz na zakrętach   
z powodu ogromnych dziur, które się tam znajdują stwarzając niebezpieczeństwo dla 
kierowców.  

Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że jeśli chodzi o bezpieczeństwo  
i wniosek,, która złożyła Przewodnicząca na sesji w sprawie postawienia radaru  
w miejscowości Konotop, gdzie są te wypadki – niestety ten radar nie zostanie 
postawiony ze względu na brak środków finansowych. 

 

 Radna U. Ptak złożyła wniosek o wykaz poniesionych środków finansowych na 
remonty szkół Powiatu Drawskiego z podziałem na zadania i kwoty za rok 2023. 

 

Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Punkt 6 (czas 15:34;00-18:40;00) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu  serdecznie pogratulowała Dyrektorowi 
Powiatowego Urzędu Pracy za osiągniecia i wyróżnienie i spytała czy ktoś  
z mieszkańców chciałby zabrać  głos. 

 

Głos zabrał Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy H. Andrałojć, który 
powiedział, że urząd został wymieniony w corocznym raporcie Ministerstwa, jeśli 
chodzi o efektywności podsumowanie pracy- efektywność zatrudnieniowa i kosztowa. 
Powiatowy Urząd Pracy znalazł się wśród 5 urzędów, którzy zostali wyróżnieni.  

Przewodnicząca Rady Powiatu  spytała czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać  
głos. 

Nikt z obecnych głosu nie zabierał.  

 

Punkt 7 (czas 18:41;00- 30:14;00) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 

 
Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 

 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w dniu  
22 listopada 2023 r. odbyła jedno posiedzenie. 

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie w dniu 20 listopada  
2023 r. Komisja Rewizyjna omówiła i zaopiniowała materiały na dzisiejszą sesję, 
opracowano plan kontroli na rok 2024 i został on pozytywnie zaopiniowany. Naczelnik 
Wydziału Komunikacji i Transportu omówił uchwałę w sprawie wysokości opłat za 
usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2024 rok, 
natomiast Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska omówił  raport z wykonania 
programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu 
Drawskiego na lata 2015 – 2032. Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią skargi na 
Dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  
i postanowiła przekazać ja do dalszego procedowania.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Grażynę Buczek i złożenie 
sprawozdania.  
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Pani  
G. Buczek, która powiedziała, że Komisja spotkała się raz w dniu 20.11.2023 r., gdzie 
omówiono i zaopiniowano materiały na sesję. Członkowie Komisji wystosowali 
wniosek do realizacji dotyczący naprawienia nawierzchni dróg w pasie Złocieniec-
Ostrowice oraz Złocieniec- Kalisz na zakrętach  z powodu ogromnych dziur, które się 
tam znajdują stwarzając niebezpieczeństwo dla kierowców.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty- Radnego Romualda Kurzątkowskiego.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty R. Kurzątkowski, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami, członkowie 
Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2023 r.  

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 
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Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie miała żadnego posiedzenia.  

 

Punkt 8 (czas 18:41;00- 42:00;00) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest informacja o stanie środowiska 
 w Powiecie Drawskim w roku 2022. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sprawozdanie zostało 
przygotowane przez Panią Anną Bakierowską- Naczelnika Regionalnego Wydziału 
Monitoringu Środowiska w Szczecinie. W informacji tej zostały opisane następujące 
zagadnienia: jakość powietrza na obszarze powiatu drawskiego w roku 2022, jeziora na 
terenie powiatu drawskiego, wody podziemne w roku 2022, pola elektromagnetyczne 
na obszarze powiatu drawskiego w 4 punktach pomiarowych. Następnie 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że jest rozgoryczona tym faktem, że od 
dłuższego czasu nie możemy się doprosić, by Pani Anna Bakierowska przyjechała do 
nas na sesję w celu udzielenia odpowiedzi na nurtujące pytania. W takim razie pytania 
zostaną sporządzone w formie wyciągu z protokołu i wysłane z prośbą o odpowiedź. 

 

Treść informacji o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2022 stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.  

  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Radnego Z. Dudora. 

 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział: „Szanowni Państwo jestem 
zdumiony, że po raz kolejny, to już piaty raz, kiedy pochylamy się nad tym 
dokumentem. Przez te 5 lat była sytuacja, że była pandemia i byliśmy to w stanie 
zrozumieć, ale nie potrafię zrozumieć, że Główny Inspektorat Ochrony Środowiska, 
Departament Monitoringu Środowiska – Regionalny Wydział Monitoringu  
w Szczecinie, akurat spojrzałem sobie na strukturę zatrudnienia, kilkanaście osób tam 
pracuje i jeśli już sama Pani Dyrektor nie może się pojawić, to wystarczyłoby, aby jeden 
z jej podwładnych się pojawił i uważam, że jest to bardzo lekceważące, tym bardziej, że 
są tematy, o których my, jako nie- fachowcy skąd mamy wiedzieć, czy nawet doszukać 
się w internecie, czy w innych miejscach, dlatego też przygotuję pytanie odnośnie 
jakości powietrza- tabela na str. 33- „Zestawienie punktów pomiarowo- kontrolnych  
i wyniki klasyfikacji wód podziemnych, badanych w ramach sieci monitoringu 
krajowego na terenie powiatu drawskiego w roku 2022. I pod pozycją 761, punkt 
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usytułowany w Czaplinku, tu są współrzędne. W każdym razie mnie zaniepokoiło to, że 
klasa jakości jest IV, natomiast azotany maja wielkość  i 94,20 mg tlenku azotu/litr. 
Natomiast w pozostałych pięciu punktach te jednostki oscylują w okolicy jednej 
wartości, czy w przypadku Kalisza Pomorskiego 5, natomiast w Czaplinku 94. Ja nie 
potrafię tego rozgryźć i na pewno to wymaga wyjaśnienia. Chcę podkreślić przede 
wszystkim to, że jest to jawne lekceważenie nie tylko nas Radnych, ale mieszkańców 
Powiatu Drawskiego jeśli przedstawiciel tej instytucji nie ma ochoty się pojawić na 
przestrzeni 5 lat. Zauważmy, że jeżeli normalna byłaby kadencja, to trwałaby 4 lata. 
Także biorąc korektę na to, że była pandemia jest to dla mnie nie do zaakceptowania.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że z naszej strony robiliśmy 
wszystko, żeby ktokolwiek przyjechał na sesję z Wydziału Monitoringu Środowiska ze 
Szczecina, nie musiała Pani naczelnik, ale zastępca, czy ktoś inny, dzwoniliśmy, 
pisaliśmy pisma kilkakrotnie- mogę państwu pokazać, no niestety nie ma udziału nikogo 
z Wydziału Monitoringu Środowiska. Napiszemy pismo o wyjaśnienie danych tu 
zgłoszonych. 

Następnie głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział: „Nie było mnie 
na Komisji, ale może Pan Naczelnik by odpowiedział- żeby zrozumieć informacje 
przekazywana dla Radnych, to pewne sformułowania i pewne użyte pojęcia, które są 
użyte w tabelkach mógłbym poszukać w Wikipedii, ale wolałbym zapytać fachowców- 
może ktoś z naszego Wydziału Ochrony Środowiska naszego odpowie  mi na pytanie- 
tabela 3.1 na str. 30- nie ma legendy do tej tabelki i tu jest taka pozycja-stratygrafia wód 
podziemnych, co to jest? Jest współczynnik Q? Nie wiem czy to jest legenda od a do q, 
chciałbym żeby mi to ktoś opisał. Tak samo druga pozycja zwierciadło wody, domyślać 
się tylko mogę, bo mamy zwierciadła swobodne- swobodne, napięte- napięte. 
Rozumiem pojęcie napięcia, jak wygląda coś, co jest napięte, ale jak to się przekłada do 
jakości wody, jej przydatności do ewentualnego spożycia, po to jest robiona 
diagnostyka, natomiast dla nas Radnych z tego terenu, reprezentujących mieszkańców 
istotne jest czy ta woda napięta, czy swobodna jest łatwiejsza do pozyskania do celów 
przydatnych, bo ogólna ocena widzę, że jest dobra, ale w przypadku klęski suszy, 
informacja powinna być dla nas na tyle przydatna, czy te punkty odkryte, 
sklasyfikowane i zestawione są dla nas w jakimś celu przydatne, czy stratygrafia Q 
stanowi o ujemnej ocenie czy o pozytywnej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że materiał nie był, zrozumiały, 
dlatego byliśmy rozgoryczeni, że nikt nas nie odwiedził, nie przekazał informacji, czy 
odpowiedział na pytania. Zależy nam na tym, ,żeby nasze naturalne środowisko było 
wolne od zanieczyszczeń.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział: „Mam pytanie do Pana 
Naczelnika -Czy Pan wie w którym miejscu znajduje się punkt pomiarowy? Ponieważ 
azoty mogą wiązać się z tym, że są zmywane jakieś nawozy z pól, które bezpośredni 
spływają i mają wpływ na wynik”. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że materiał nie był przygotowywany 
przez Pana Naczelnika, ale jeśli Pan Naczelnik wie i odpowie, to proszę bardzo. 

Głos zabrał Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska R. Ziółkowski, który 
powiedział, że są to badania laboratoryjne, w materiale występują sprzeczne dane, 
dlatego autorzy opracowania sami powinni omówić ten materiał. 

Następnie głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział: „Pani 
Przewodnicząca tutaj ewidentnie widać, że coś nie gra. Proszę Państwa, Ci, którzy 
przejrzeli chociaż ten dokument, to popatrzą jakieś takie zaprzeczenia samemu sobie 
można tutaj wyczytać. W wodach podziemnych na str. 29 czytamy ostatnie zdanie, że 
w ramach sieci monitoringu w 2022 r. nie prowadzono badań wód podziemnych na 
terenie powiatu drawskiego, po czym mamy tabelkę na następnej stronie, że 
prowadzono. To teraz nie wiem, czy ta tabelka jest z innego roku, albo w ogóle tego nie 
dotyczy, chociaż nie, tytuł jest, punkty pomiarowe, klasyfikacje”.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałaby zabrać 
głos?  

Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  

 

Punkt 9 (czas 42:00;01- 47:44;00 ) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest Raport z wykonania programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Powiatu Drawskiego na 
lata 2015 – 2032.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana  
R. Ziółkowskiego -Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska o zabranie głosu. 

 

  Głos zabrał R. Ziółkowski - Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, który 
szczegółowo omówił program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  
z terenu Powiatu Drawskiego na lata 2015 – 2032. 

 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu udzieliła głosu Radnej B. Głowackiej, która 
zapytała o stan realizacji wniosków w sprawie działań dotyczących usuwania azbestu 
z dachów mieszkańców Powiatu Drawskiego, czy mamy taką informację? Wnioski 
są dalej przekazywane i co dalej z nimi? 
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Pan Naczelnik R. Ziółkowski odpowiedział, że te wnioski są przekazywane w ten 
sposób, żeby zwrócić uwagę na problem,, jednak nie jest to nigdzie prawem 
oznaczone, że Wójt lub Burmistrz musi wykonać te wnioski. Czyli nie wiemy nic na 
ten temat czy wnioski są realizowane.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zabrała głos i stwierdziła iż najlepszym wyjściem 
z sytuacji byłoby otrzymanie dofinansowania rządowego, gdyż dla samych 
mieszkańców zbyt dużym kosztem jest wymiana dachu z własnych pieniędzy zwracając 
przy tym uwagę na gminę Kalisz Pomorski, która jako jedyna dokłada fundusze  
z własnych środków gminnych na realizację zadań związanych z usuwaniem azbestu.  

          Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś z Radnych chciałaby zabrać 
głos? 
 
           Nikt z Radnych głosu nie zabrał. 

 
 

 
Punkt 10 (czas 47:44;01-  2:19;37) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest podjęcie uchwał. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podęcia 

uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 
parkingu strzeżonym na 2024 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do projektu uchwały Pana 

D. Rumowskiego – Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu. 

Głos zabrał Pan D. Rumowski – Naczelnik Wydziału Komunikacji, który 
powiedział, że godnie z art. 130a ust. 5f ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu 
drogowym (t.j. Dz. U. z 2023 r., poz. 1047 ze zm.) usuwanie pojazdów oraz prowadzenie 
parkingu strzeżonego dla pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w art. 
130a ust. 1-2 wyżej cyt. ustawy, należy do zadań własnych powiatu. Rada Powiatu, 
biorąc pod uwagę konieczność sprawnej realizacji zadań oraz koszty usuwania i 
przechowywania pojazdów na obszarze danego powiatu ustala corocznie, w drodze 
uchwały wysokość opłat za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokość kosztów dotyczących odstąpienia od usunięcia 
pojazdu, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania 
ustaną przyczyny jego usunięcia. Wyznacznikiem do ustalenia kosztów usuwania i 
przechowywania pojazdów na terenie Powiatu były stawki określone w umowie z dnia 
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10.10.2023 r., nr 237/KT/2023 na świadczenie usług z zakresu usuwania pojazdów  
z dróg oraz ich przechowywania na parkingu strzeżonym pomiędzy Powiatem 
Drawskim a przedsiębiorcą wyłonionym w postępowaniu ofertowym, obowiązującą do 
dnia 31.12.2024 r. Tym samym przyjęte w uchwale stawki odpowiadają stawkom 
rynkowym, rzeczywiście ponoszonym przez Powiat Drawski za usuwanie 
i przechowywanie pojazdów. 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu 
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2024 rok. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
   16 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/434/2023 w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu 
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2024 rok. 
 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią 
do podjęcia uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu drawskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

J. Banaszek- Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych.  
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Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 

Społecznych, która powiedziała, że konieczność podjęcia niniejszej uchwały przez Radę 
Powiatu Drawskiego wynika stąd, iż apteka -  Apteka Centrum Zdrowia,  przy 
 ul. Zbożowej 3 w Czaplinku, Apteka Drawska II przy ul. Obrońców Westerplatte  
w Drawsku Pomorskim oraz Apteka Hipokrates przy ul. Plac 650-lecia w Złocieńcu 
 i w Drawsku Pomorskim przy ul. Plac Konstytucji 13, zmieniły swoje godziny pracy, 
o czym poinformowano  Starostwo Powiatowe w Drawsku Pomorskim. Ponadto 
wprowadza się załącznik Nr 1, z uaktualnionym rozkładem godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych w powiecie drawskim oraz załącznik Nr 2 z uaktualnionym 
Harmonogramem Dyżurów Pracy Aptek Ogólnodostępnych  na pierwsze półrocze  
2024 r. w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. Projekt uchwały 
Rady Powiatu Drawskiego w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
funkcjonujących na terenie Powiatu Drawskiego został zaopiniowany pozytywnie przez 
Burmistrzów z gminy Złocieniec, Drawsko Pomorskie, Kalisz Pomorski  
i Wójta Gminy Wierzchowo oraz Środkowopomorską Okręgową Izbę Aptekarską  
w Koszalinie. Natomiast Burmistrz Czaplinka zaopiniował negatywnie uzasadniając, że 
nie uwzględnia się potrzeb mieszkańców, ale nie podał przy tym szczegółowych 
argumentów. Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych, funkcjonujących na 
terenie Powiatu Drawskiego, uchwalony niniejszą uchwałą jest dostosowany do 
realnych potrzeb ludności i zapewnia dostępność świadczeń również w porze nocnej,  
w niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. Ponieważ uchwała, ze względu na krąg 
jej adresatów (nie tylko kierowników aptek i ich pracowników, ale przede wszystkim 
mieszkańców powiatu) i zawartą w niej normatywną treść ma charakter powszechnie 
obowiązującego aktu prawa miejscowego, podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że jest zdziwiona, że my jako Rada 

musimy podejmować taką uchwałę i że przygotowaliśmy uchwałę dotyczącą 
przekazania tego zadania zrzeszeniu aptek, a nie powiatowi.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Głos zabrała Radna G. Buczek, która powiedziała, że rozumiem, że będzie 
wyznaczona jedna apteka, która będzie pełniła dyżury? Co w sytuacji, kiedy  
w wyznaczonej aptece pełniącej dyżury rozchoruje się kadra? 

Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że tak, będzie wyznaczona jedna apteka. W przypadku, 
kiedy rozchoruje się kadra w wyznaczonej aptece, to apteka ta będzie musiała 
zabezpieczyć obsługę. 

 

 



16 
 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że w ⸹4 mamy zapis, że uchwała 
wchodzi w życie po upływie14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego, jeśli dzisiaj mamy 24 listopad, z reguły około 
miesiąca trwa ukazanie się w Dzienniku, czyli trzeba oczekiwać, że nowe zapisy będą 
obowiązywać od stycznia 2024. Mam takie pytanie- jak wygląda sytuacja  w przypadku, 
że apteka nie jest w stanie funkcjonować w tych godzinach- np. apteka Hipokrates na 
ul. Wałeckiej w Czaplinku w dniu wczorajszym- jak to się ma do tego, co w tej chwili 
będzie obowiązywać, że apteka ma pracować do godz. 19, a  w związku z brakiem 
personelu zamyka się o godz. 16. Czy apteka ma obowiązek nas poinformować?  

Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że obecnie obowiązuje uchwała, która podjęliśmy  
w kwietniu i oni stosują się ściśle do tej uchwały. Jeśli coś się dzieje w aptece, to oni 
powinni poinformować  tym. Powiat nie może egzekwować, nie może kontrolować, my 
tylko wyznaczamy godziny, a oni muszą stosować się do uchwały.   

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że chodzi mi o konsekwencje, 
kiedy nie będą przestrzegane zapisy.  

Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że skargi powinny być kierowane do Inspektora 
Farmaceutycznego, który za niestosowanie się do uchwały wyciąga konsekwencje  
i powinien być informowany Powiat.  

Głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział, że Burmistrz Czaplinka 
zaopiniował negatywnie uchwałę- nie uwzględnia się potrzeb mieszkańców- czy takie 
jedno zdanie użył? 

Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że nie i nie podał szczegółowych argumentów, to jest 
tylko opinia. Skonsultowałam z radcą prawnym – co będzie, jeśli jedna z opinii będzie 
negatywna i powiedział, że nie jest to wiążące, to jest tylko opinia.  

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który spytał kto nakłada kary za 
nieprzestrzeganie godzin pracy?  

Głos zabrała Pani J. Banaszek- Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że Inspektor Farmaceutyczny, nie Okręgowa Izba 
Aptekarska.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu drawskiego.  

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     1 głosie „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/435/2023 w sprawie określenia rozkładu godzin aptek 
ogólnodostępnych  na terenie powiatu drawskiego.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku 
dokonywania dopłat. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana  
R. Szczuchniaka- Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  

Głos zabrał Pan R. Szczuchniak- Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, który powiedział, że  wymienione działki gruntu (stanowiące 
własność Skarbu Państwa w zarządzie PGL Lasów Państwowych Nadleśnictwa Borne 
Sulinowo) stanowią ciąg drogi powiatowej nr 2002 Z. Natomiast wymienione działki 
gruntu (stanowiące własność Powiatu) oznaczone w ewidencji gruntów i budynków 
jako „dr”, nie stanowią dróg publicznych i nie są niezbędna do wykonywania zadań 
powiatu w zakresie dróg publicznych, a dzięki przekazaniu jej Nadleśnictwu Borne 
Sulinowo polepszeniu ulegnie stan ich nawierzchni.  Aby uregulować stan prawny 
wyżej wymienionych nieruchomości gruntowych w ewidencji gruntów i budynków 
należy podjąć niniejszą uchwałę, a następnie zawrzeć notarialną umowę zamiany 
 z Państwowym Gospodarstwem Leśnym Lasami Państwowymi Nadleśnictwem Borne 
Sulinowo. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku 
dokonywania dopłat. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   15 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/436/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości bez obowiązku dokonywania dopłat. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Drawsko Pomorskie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
W. Rakowską- Inspektora w Wydziale Zarządzania Kryzysowego. 

Głos zabrała Pani W. Rakowska- Inspektor w Wydziale Zarządzania 
Kryzysowego, która powiedziała, że Starosta powiatu określa zadania krajowego 
systemu ratowniczo-gaśniczego, koordynując jego funkcjonowanie i kontrolując 
wykonywanie zadań w sytuacjach nadzwyczajnych, zagrożeń życia, zdrowia lub 
środowiska. Aby system ten sprawnie funkcjonował konieczne jest właściwe 
zapewnianie sił do zwalczania pożaru, klęski żywiołowej lub innego miejscowego 
zagrożenia przez jednostki OSP na terenie powiatu. Podział finansowania zakupu 
samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rydzewie w kwocie 
1.137,996,00 zł: 
1) Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie  
– 475.000,00 zł 
2) Komenda Główna Państwowej Straży Pożarnej – 185.000,00 zł 
3) Gmina Drawsko Pomorskie – 400.000,00 zł 
4) Powiat Drawski – 70.000,00 zł 
5) Ochotnicza Straż Pożarna w Rydzewie – 7. 996,00 zł.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Drawsko Pomorskie. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   15 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
 podjęła uchwałę Nr LXVII/437/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Drawsko Pomorskie. 
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały  w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
I. Krężołek- Naczelnika Wydziału Edukacji.  

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że projekt uchwały o przystąpieniu Powiatu Drawskiego do Związku Stowarzyszeń 
Pilski Bank Żywności jest wyrazem woli czynnego udziału Powiatu w działaniach na 
rzecz mieszkańców będących w trudnej sytuacji życiowej lub materialnej. Związek 
Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności– jest organizacją pożytku publicznego, non- profit, 
gromadzi dary głównie w formie pełnowartościowej żywności z zachowaniem aktualnie 
obowiązujących przepisów i norm sanitarno- epidemiologicznych i rozdziela wśród 
potrzebujących według zasad ustalonych przez władze Stowarzyszenia. Zgodnie z §9 
Statutu celem Stowarzyszenia jest zapobieganie i walka z marnotrawstwem żywności, 
udzielanie pomocy żywnościowej osobom szczególnie tej pomocy potrzebującym, oraz 
inicjowanie i koordynacja działań instytucji, organizacji i placówek charytatywnych 
zajmujących się rozdziałem darów wśród osób potrzebujących. Jako członek zwyczajny 
– Powiat będzie działał przez swojego przedstawiciela wskazanego w uchwale. Uchwała 
rodzi skutki finansowe w wysokości 940,00 zł miesięcznie w postaci składki 
członkowskiej. Środki zostały zabezpieczone w budżecie Powiatu Drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 
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Głos zabrała Radna G. Buczek, która spytała kto będzie zajmował się transportem 
i czy będzie wynajęty magazyn żeby gromadzić żywność? 

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że Pilski Bank Żywności współpracuje w okolicach Czaplinka ze sklepami z Czaplinka 
i Złocieńca, w związku z ty dyrektor może samodzielnie odbierać towary ze sklepów  
w Czaplinku i przechowywać je u siebie w ośrodku. 

Głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział, że nie mamy statutu przy 
uchwale i chciałbym zapytać jaki zasięg stowarzyszenia Pilski Bank Żywności i tu 
mówimy o działaniach na rzecz mieszkańców będących w trudnej sytuacji życiowej lub 
materialnej – to dotyczy związku Powiatów, czy Powiatu Pilskiego, czy nas również?  

Głos zabrała Pani I. Krężołek- Naczelnik Wydziału Edukacji, która powiedziała, 
że to są gminy, powiaty, jak również inne organizacje zrzeszone w ramach tego związku 
stowarzyszeń, jeśli dobrze pamiętam, to ponad 40 podmiotów jest członkami tego 
stowarzyszenia.  

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Banki Żywności funkcjonują 
tak, że są głównym zabezpieczeniem osób potrzebujących, czy osób fizycznych, one 
muszą spełnić określone wymogi, aby można było tej pomocy udzielić i pomoc jest 
rejestrowana. Na przykład Polski Związek Emerytów i rencistów w Czaplinku korzysta 
z takiej pomocy.  

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która spytała o statut dołączony do uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, że jest, w Biurze Rady jest ten 
statut i spytała Pana Starostę o zapis § 2, gdzie napisane jest, że na przedstawiciela 
Powiatu Drawskiego wyznacza się i jest pole wykropkowane. 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że omawiany był ten projekt 
uchwały i Zarząd uznał, że skoro Dyrektor MOW-u jest wnioskodawcą, dobrze żeby 
Dyrektor MPW Sebastian Matułojć był przedstawicielem.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności. 
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Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   15 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/438/2023 w sprawie przystąpienia do Związku 
Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności. 
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały  w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-
2028. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
 K. Kowalik- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  

Głos zabrała Pani K. Kowalik- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że Powiatowy Program Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024 – 2028  został 
opracowany zgodnie z dyspozycją art. 6 ust. 3 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku  
o przeciwdziałaniu przemocy domowej –  z uwzględnieniem nowelizacji wprowadzonej 
na mocy Ustawy z dnia 9 marca 2023 r.  o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy 
w rodzinie oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. 2023 poz. 535), która obowiązuje  
w zasadniczej części od 22 czerwca 2023 r. W związku z powyższym konieczne jest 
dostosowanie zapisów Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024 – 2028 do aktualnie 
obowiązujących zapisów ustawowych, jak również zachowanie jego zgodności  
z Rządowym Programem Przeciwdziałania Przemocy Domowej na lata 2024 – 2030.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ma pytanie, jeśli chodzi 
o program edukacyjno- korekcyjny, rozumiem, że to jest finansowane przez Powiat?  
Dlaczego mamy tylko jedną grupę osób, która jest poddawana? Mamo osób bierze  
w tym udział, jeśli to dofinansowanie rządowe, to czy jest taka możliwość, bo te 
programy maja być realizowane przez organizacje pozarządowe? 
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Głos zabrała Pani K. Kowalik- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że to jest finansowanie rządowe. że dla 
osób dotkniętych przemocą organizacje pozarządowe mogą grupy wsparcia tworzyć.  
W programie korekcyjno- edukacyjnym im w psychologiczno- terapeutycznym  grupy 
te mogą liczyć od 5 do 15 osób maksymalnie. Obowiązek uczestniczenia w programie 
korekcyjno- edukacyjnym dla sprawców wprowadziła nowelizacja ustawy.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-
2028. 

 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/439/2023 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej  
w Powiecie Drawskim na lata 2024-2028. 

1 głos został nieoddany. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2003 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
 K. Kowalik- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  
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Głos zabrała Pani K. Kowalik- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pom., która powiedziała, że w związku z mniejszym kosztem 
uczestnictwa osoby niepełnosprawnej w turnusie rehabilitacyjnym kwotę w wysokości  
30,00 zł z zadania - dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich 
opiekunów w turnusach  rehabilitacyjnych proponuje przenieść na zadanie - 
dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  
i środki pomocnicze przyznawane osobom  niepełnosprawnym na podstawie odrębnych 
przepisów. W związku z niewielkim zainteresowaniem osób niepełnosprawnych 
ubieganiem się o dofinansowanie ze środków Funduszu do  zakupu przedmiotów 
ortopedycznych i środków pomocniczych proponuje przenieść kwotę w wysokości   
16 000,00 zł z zadania - dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom  
niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów  na zadanie - dofinansowanie 
likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku 
z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 
środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2003 roku. 

 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/440/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2003 roku. 

 

1 głos został nieoddany. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu. 

 

 Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, dokonuje się 
zmian w planie dochodów budżetowych w wyniku: 
1) zwiększenia planu dochodów w rozdziale 70005 na kwotę 1.459.000,00 z tytułu 

sprzedaży działek 1.200.000,00 zł Powiatu, z tyt. sprzedaży usług 29.000,00 zł oraz 
z tyt. najmu i dzierżawy szpitala powiatowego 130.000,00 zł; 

2) zwiększenia planu dochodów w rozdziale 71012, o kwotę 46.000,00 zł, w związku 
z refundacją środków z tytułu wydatków poniesionych przez  Starostę Drawskiego 
zgodnie z Porozumieniem nr 20/2022 z dnia 13 maja 2022 r. dot. współpracy przy  
I etapie realizacji projektu modernizacji szczegółowej osnowy geodezyjnej, 
wysokościowej na terenie powiatu drawskiego; 

3) zwiększenia planu dochodów w rozdziale 75020, o kwotę 207.000,00 zł, z tytułu 
refundacji z PUP na pracowników interwencyjnych w kwocie 170.000,00 zł oraz  
z tyt. podpisanej ugody dot. zeszłorocznych zaległości za szpital 37.000,00 zł; 

4) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 75085, o kwotę 9.000,00 zł,  z tytułu 
refundacji z PUP w Drawsku Pomorskim w zw. z zatrudnieniem pracownika 
interwencyjnego w CUW; 

5) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 75295 z tytułu uzyskania dotacji  
z Ministerstwa Obrony Narodowej w kwocie 64.960,00 zł, z przeznaczeniem dla 
oddziału przygotowania wojskowego na zakup umundurowania dla uczniów ZS  
w Złocieńcu i ZS w Kaliszu Pom.; 

6) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 75411, o kwotę 198.200,00 zł, w związku 
z otrzymanymi decyzjami od Wojewody Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem 
na interwencje ratowniczo-gaśnicze; 

7) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 75802, o kwotę 496.571,00 zł, z tytułu 
środków na uzupełnienie dochodów otrzymanych z ministerstwa; 

8) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 75814, o kwotę 34.062,00 zł, w tym  
z tytułu środków otrzymanych z funduszu pomocy z przeznaczeniem na kształcenie 
uczniów z Ukrainy, kwota 33.783,00 zł oraz 279,00 zł dla opiekuna tymczasowego 
małoletniego obywatela Ukrainy; 

9) zwiększenie planu dochodów  w rozdziale 80105, o kwotę 15.000,00 zł z tytułu 
wykonania dochodów dot. opłat za wyżywienie w ZPET Bobrowo z przeznaczeniem 
na bieżące zakupy żywności i wyposażenia;  
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10) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 80117, o kwotę 11.026,00 zł z tytułu 
uzyskania dofinansowania z PUP na pracownika w ZS w Czaplinku na kwotę 
7.026,00 zł i darowizny w kwocie 200,00 zł oraz z tyt. wynajmów hali i sali w ZS  
w Złocieńcu na kwotę 4.000,00 zł; 

11) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 80120, o kwotę 6.000,00 zł z tytułu najmu 
i refundacji z PUP dla ZS w Kaliszu Pomorskim; 

12) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 80140, o kwotę 48.000,00 zł z tytułu opłat 
za wyżywienie uczniów w PCKZiU; 

13) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 80195, o kwotę 354.523,09 zł z tytułu 
środków na realizację projektu Erasmus+ przez ZS w Czaplinku oraz ZS w Drawsku 
Pom. zgodnie z zawartymi umowami; 

14) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85202, o kwotę 82.000,00 zł z tytułu 
otrzymania refundacji w związku z zatrudnieniem pracowników interwencyjnych  
w DPS Darskowo; 

15) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85403, o kwotę 60.000,00 zł z tytułu 
wykonania dochodów dot. transportu uczniów ZPET Bobrowo; 

16) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85410 o kwotę 274.000,00 zł z tytułu opłat 
za internat w ZS w Kaliszu Pom. oraz PCKZiU; 

17) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85420, o kwotę 42.000,00 zł z tytułu wpłat 
rodziców za całodzienne wyżywienie wychowanek MOW w Czaplinku oraz 
uzyskania refundacji z PUP; 

18) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85508, o kwotę 407.500,00 zł z tytułu 
wpłat związanych z utrzymaniem dzieci w rodzinach zastępczych na terenie powiatu 
oraz poza powiatem; 

19) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85510, o kwotę 6.173,57 zł z tytułu 
umowy z PUP w kwocie 5.000,00 zł oraz  z postanowieniami sądu na kwotę 1.173,57 
zł; 

20) zwiększenie planu dochodów w rozdziale 85595, o kwotę 8.475,52 zł z tytułu 
otrzymanych środków z MGOPS Czaplinek z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń 
rodzinnych dla tymczasowego opiekuna małoletniego obywatela Ukrainy. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych w wyniku: 
  a) Zgodnie ze zmianami wprowadzonymi w dochodach budżetowych. 
  b) Na wniosek naczelników wydziałów i kierowników jednostek, wynikające  
                      z ich potrzeb: 
 Wydział Bezpieczeństwa i Higieny Pracy - zmiany w planie wydatków celem 
zabezpieczenia środków na badania lekarskie pracowników Starostwa w ramach 
profilaktycznej opieki zdrowotnej na kwotę 1.500,00 zł; 
 Wydział Biura Rady - zmiany w planie wydatków celem zabezpieczenia środków 
na obsługę sesji radnych Powiatu Drawskiego na kwotę 5.000,00 zł; 
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 Wydział Edukacji - zmiany w planie wydatków celem zabezpieczenia środków na 
przekazanie dotacji dla Szkoły Branżowej w Trzcińcu w wysokości 79.350,00 zł; 
 Wydział Finansowy- zmiany w planie wydatków związane z zabezpieczeniem 
wynagrodzeń, składek ZUS i wydatków bieżących w jednostkach Powiatu na kwotę 
4.623.511,04 zł;  
 Wydział Inwestycji - zmiany w planie wydatków bieżących i inwestycyjnych celem 
uporządkowania budżetu, na łączną kwotę 178.182,75 zł; 
 Dom Pomocy Społecznej w Darskowie- zmiany w planie wydatków mające na celu 
uporządkowanie budżetu oraz zabezpieczenie wydatków związanych z zakupem 
żywności , leków oraz wynagrodzeń  na kwotę 77.600,00 zł; 
 Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej - zmiany w planie wydatków 
celem zabezpieczenia środków ma uregulowanie zobowiązań wobec funkcjonariuszy i 
pracowników cywilnych z tyt. nagród, na kwotę 15.086,54 zł; 
 Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego -  zmiany w planie 
wydatków zabezpieczające płatności za materiały do pakowania żywności, zakup 
środków czystości, wywóz nieczystości , umowy zlecenia, na łączną kwotę 22.200,00 
zł; 
 Powiatowy Dzienny Dom Samopomocy ORK- zmiany w planie wydatków celem 
zakupu komputerów, laptopów i ekranu interaktywnego oraz wyposażenia pomieszczeń 
na potrzeby zajęć z uczestnikami, na kwotę 68.299,72 zł;  
 Powiatowy Urząd Pracy - zmiany w planie wydatków celem zabezpieczenia 
środków na zapłatę zobowiązań wobec ZUS, na kwotę 8.350,00 zł; 
 Zespół Placówek Edukacyjno-Terapeutycznych w Bobrowie- zmiany w planie 
wydatków zabezpieczające wydatki na zakup pomocy dydaktycznych do Ekopracowni 
na realizację projektu "Jestem Eko z natury", na kwotę 2.363,86 zł; 
 Zespół Szkół w Kaliszu Pomorskim - zmiany w planie wydatków na 
zabezpieczenie środków na zakup żywności do stołówki szkolnej oraz szkolenie 
pracowników, na łączną kwotę 13.683,00 zł; 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2023.  
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 Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   13 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     2 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/441/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2023.  

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2039. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu. 

 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że Wieloletnia 
Prognoza Finansowa Powiatu Drawskiego na lata 2023-2039 jest odzwierciedleniem 
zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023, ponadto w załączniku nr  
2- przedsięwzięcia macie Państwo wskazane jakie zadania inwestycyjne zostały dodane  
lub poprawione.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2039. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   13 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     2 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LXVII/442/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2039. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Punkt 11 (czas 2:19;38- 2:20;20) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim są odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Starostę S. Cybulę o zabranie głosu.  
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że były dwa wnioski- pierwszy 

wniosek Radnej G. Buczek dotyczący ubytków w drodze na odcinku Złocieniec 
Ostrowice i koło Wierzchowa, oczywiście zajmiemy się tym i przekażemy do Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych i wykaz poniesionych nakładów na szkoły- wniosek Radnej 
U. Ptak – informacja zostanie przygotowana i przekazana.   
 

Punkt 12 (czas 2:20;21- 2;23;30) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  
w sprawach różnych.  

Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że do Wydziału Biuro Rady 
wpłynął projekt budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2024, dlatego jest propozycja, aby 
zorganizować wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady – propozycja spotkania 
29.11.2023 r. o godz. 12.00. 

Następnie głos zabrał Radny K. Korczyński, który powiedział do pani Naczelnik 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, że składał zapytanie dotyczące informacji  
o aktualizacji lądowiska na sesji 27.10.2023 r., wklejono i przekopiowano mi załącznik 
z dnia 10.09.2023 r., chodziło mi o aktualną informację, to lekceważące podejście, 
proszę sprawdzić, czy są bardziej aktualne informacje. 
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Punkt 13 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 12:00 zamknęła LXVII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 

    Protokołowała              Przewodnicząca Rady 

 

Joanna Rudziewicz            Urszula Ptak 

 

 

 


